
Velkommen til generalforsamling 2025. 
 
 
Der blev på sidste generalforsamling 2024 valgt ny bestyrelse. Bestyrelsen konstituerede sig med 
Hans Majlinder som formand og Helene Danielsen som kasserer. 
 
Som frivillig i en bestyrelse er der nogle prioriteter. Først kommer familien, derefter arbejde og så 
det frivillige arbejde. 
 
Især på de Sociale medier bliver det tit glemt, at det er frivillige der ulønnede stiller op og gør et 
stort stykke arbejde i foreningen, til gengæld er der ingen mangler på forslag hvordan det burde 
være, indforstået at forslagsstiller ikke selv vil gøre en indsats, men mener at andre skal gøre det. 
 
I dag afgår 6 bestyrelsesmedlemmer og der er ikke ligefrem en kø af nye kandidater, 
 
Hvis ikke der bliver valgt en bestyrelse, overtager Ringsted Byråd ledelsen. Dette fremgår af 
lokalplan. 
 
Samarbejdet mellem de 3 medlemsformer (Ejer/andel/lejer), har været udfordrende og en ny 
bestyrelse kan kun anbefales at søge et bedre samarbejde. 
 
Ringsted Kommune har sendt en høring ud, som drejer sig om parkering forbudt zone på de 
nordlige boligveje, undtagen Kildebovej.  
 
GF har været i dialog med kommunen, men lige nu er der flere afdelinger, der er uenig i det 
kommende vejprojekt. 
 
En ny bestyrelse skal så køre sagen videre.  
 
Der er to forslag fra Boligafdelingen Kildemarken, om kontingent nedsættelse 2025 2026, med 500 
kr. årligt. 
 
GF har en nyhedsmail, som alle kan blive tilmeldt, sker via hjemmesiden. 
 
I 2024 er der udført en masse nødvendig vedligeholdelse, bl.a. beskæring af frugttræer, Grønning, 
læbælte, reparation af boligveje. Det østlige af grønning har fået opdatering af plante 
sammensætning. 
 
Bio projektet er ved at være færdigt og afslutter i maj. 
 
I 2025 forventes der vedligeholdelse af boligveje, tømning af sandfangsbrønde i Grønning, 
fjernelse af vandris og fritrumsprofil på boligveje. 
 
Med disse ord er der nu debat om beretning. 
 


